
SEJE ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

O poslovnem času samo delovni osnutek
Val MJe zbori občlnske skupščlne Ljubljana Center ao na
sejah v torek, 10. maja obllkovall posebno akuplno, kl bo
izdelala predlog enotnega stallšča vaeh zborov do spre-
memb zvezne uatave. Temeljza razpravo o uatavnlh spre-
membah ao bila stallšča predaedstva občlnake konference
SZDL, kljlhje v uvodu na akupnl aejlpojaanll Ivo Bernard.

Med drugim je bilo izraženo
mnenje, da moramo v Jugoslaviji
najti skupni jezik za vse tiste za-
deve, ki jih ne moremo drugače
razreševati kot v vsej državi, ob
tem pa moramo spoštovati poseb-
nosti vsakega naroda. Ob vpraša-
nju postopka pri sprejemanju
amandmajev je prevladalo mne-
nje, da je nujno potrebno glasova-
ti o vsakem amandmaju posebej
in ne vseh skupaj. Nerazumljivo
je, da so stališča, za katera se zav-
zemamo v Sloveniji, vzeli v neka-
terih drugih predelih države za
zlo. Marsikdaj obravnavajo naša
stališča z neutemeljeno ostrino, ki
dobivajo celo šovinistični priz-
vok. Vsi skupaj bi se morali zav-
zemati za prijateljsko in strpno
razpravo.

Napredek vidimo samo v moč-
ni in samoupravni Jugoslaviji,
v kateri imajo narodi osnovno
pravico in dolžnost, da skrbijo za
svoj in skupni razvoj. Nesprejem-
Ijive pa so težnje po skupnih je-
drih na področju izobraževanja,
enotnem pravosodju in enotnem
davčnem sistemu. Prav tako tudi
ne moremo sprejeti teženi, da bi

v ustavi opredelili organiziranost
v OZD. To je neodtuljiva pravica
delavcev samih. Prav tako se ne
moremo strinjati z enotno organi-
ziranostjo velikih sistemov.

V razpravi, ki je tekla v posa-
meznih zborih smo slišali mne-
nje, da bomo samo z oživljanjem
gospodarstva dosegli boljše živ-
ljenjske pogoje občanov. Amand-
maji, kakršni so predloženi, po-
menijo v bistvu odstopanje od av-
nojske Jugoslavije. Mi pa želimo
avnojsko Jugoslavijo in nobene
drugačne, so med drugim pouda-
rili v razpravi.

Zbori občinske skupščine so
zavrnili osnutek mestnega odloka
o poslovnem času trgovin in naro-
čili delegatom, da v skupščini me-
sta Ljubljane predlagajo, naj bi ta
osnutek prekvalificirali v delovni
osnutek. Menili so namreč, da
gradivo ni zrelo za obravnavo.

Med razpravo o poslovanju or-
ganizacij združenega dela v prete-
klem letu so predlagali naj bi iz-
vršni svet sproti obveščal delega-
te o položaju v gospodarstvu. Ko-
rištrtb sicer je, da obravnavamo

poslovne rezultate v preteklem le-
tu, vendar je mesec maj za tako
obravnavo odločno prepozen, saj
se zadeve hitro spreminjajo in je
zaradi tega onemogočena tudi
vsaka konkretna akcija.

V naši občini beležimo v prete-
klem letu 14 izgubaijev, ki zapo-
slujejo skupaj 4100 delavcev in so
pridelali za 17 milijard dinaijev
primanjkJja.ja. Med temi so stalni
izgubarji kot so vsi tozdi železni-
škega gospodarstva, razen tega pa
še tozd Turizem in Rent a car
v okviru Golfturista, za katero pa
je že uveden ukrep družbenega
varstva, nadaJje Nova in še nekaj
izgubaijev, ki pa so sezonskega
značaja. To pomeni, da izkazvgejo
izgubo samo v prvem polletju,
medtem ko se bo njihov položaj
občutno popravil v drugi polovici
leta. Med razpravo o gospodaije-
iyu je stekla beseda tudi o predvi-
denih ukreplh ZIS, ki so mu dele-
gati med drugim zamerili tudi
dejstvo, da ob strogih ukrepih na
področju gospodarjenja, nimamo
izdelanega progratna socialnih
ukrepov.

Med razpravo o stanju drobno-
prodajne mreže je delegat iz KS
Kolodvor opozoril, na težave, ki
jih imajo zaradi pomankljive trgo-
vinske mreže, ki pa je, kot je že
znano, zelo obremenjena zaradi
velikega tranzitnega prometa.

N. l.


